
Svědectví: 6. Co Alzheimerova choroba
nemůže vzít

Moje matka má Alzheimerovu chorobu.

Svědectví

Co Alzheimerova choroba nemůže vzít

Moje matka má Alzheimerovu chorobu. Zůstává docela nezávislá a má v těchto věcech dobrého
ducha, ale už to není žena, která mě vychovala. Vím, že jednoho dne nebude ani tou ženou, jakou je
teď.

Její tělo a mozek se proti ní bouří. Už nemá kontrolu nad svou vlastní pamětí. Tolik z jejího života
ztratila kvůli Alzheimerově chorobě. Bohaté roky plné života jí byly ukradeny. Lidi, které velmi
milovala, si nyní sotva pamatuje. Jména a hlasy v ní vyvolávají určité vzpomínky a vyvolávají v ní
pozitivní emoce, ale do značné míry ztratila narativní nit svého vlastního příběhu a vztahů.

Kolik bude zapomenuto?

To mě možná nejvíce trápí. Neumím si představit, že může přijít den, kdy si nebude pamatovat, kdo
je. Láme mi srdce, když si představím, že se může cítit sama, nemilovaná nebo nechtěná od cizích
lidí, kteří ji obklopují. Nebude nás znát.

Moje matka většinu svého života věřila, milovala a sloužila Ježíši Kristu. Bolí mě představa, že může
přijít den, kdy už Pána nebude znát. Možná si nebude pamatovat, že je s ní Pán, jak daleko ji vedl, že
je pro něj tak drahá.

To, co mě utěšuje, je svědectví Písma svatého, které mi říká, že i když může přijít den, kdy si moje
matka možná nebude pamatovat sebe, své blízké nebo Pána, že Bůh ji bude vždy znát a bude si ji
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pamatovat.

Bible slibuje, že na nás Bůh nezapomeneme

Bible nám říká, že nás Bůh důvěrně zná a že na nás nemůže a nechce zapomenout. Bůh řekl
Jeremjášovi, že byl důvěrně seznámen s prorokem před jeho existencí, a řekl: „Dříve než jsem tě
vytvořil v životě matky, znal jsem tě…“ (Jeremiáš 1:5).

V žalmech David popsal, jak Bůh prohledal jeho srdce a život a že znal Davida důvěrně. V Žalmu
139:1 říká: „Pane, zkoumáš mě a znáš mě.“ Bůh ho znal a vždy věděl o Davidovi pravdu.

Ježíš nám říká, že máme vložit naše úzkosti na našeho Otce v nebi, protože Otec nás zná, zná naše
potřeby, počítá naše dny a vlasy na našich hlavách (Lukáš 12: 6-7).

Což neprodávají pět vrabců za dva haléře? A přece ani jeden z nich není zapomenut před Bohem.
Ano i vlasy na vaší hlavě jsou všecky spočteny. Nebojte se, máte větší cenu než mnoho vrabců.

Ježíš slíbil, že nezůstaneme jako sirotci (Jan 14: 18). Nikdy nás neopustí a nikdy se nás nezřekne
(Matouš 28:20), i když naše mysl a vzpomínky nebudou.

Bůh nezapomene, i když my ano

Moji matku Bůh zná, je pro něj drahocenná a milovaná. Bude si ji pamatovat, až vstoupí do jeho
království. Věřím a důvěřuji Bohu, že Bůh jí obnoví vše, co bylo ztraceno. Její vzpomínky budou
vykoupeny. V ten den bude úplně stejnou ženou, jakou Bůh stvořil, a já ji plně poznám, stejně jako
mě Bůh plně zná.

Jak jsme křehcí a pomíjiví! Každý z nás musí čelit pravdě svého vlastního bytí a v ní uplatňovat svou
víru v Krista.

Můžete i vy říci, že vás Bůh zná, že na vás bude vždy pamatovat a že vás nikdy neopustí ani se vás
nezřekne? Pokud ne, přijměte ho do svého života. On řekl:

“Já jsem dobrý pastýř; znám své ovce a ony znají mne.“ (Jan 10:14).
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Scott Jones PhD

Scott Jones PhD je kazatelem baptistického sboru First Baptist Church v Rockportu a členem správní
rady Baptist Standard.

Vyjádřené názory jsou výhradně názory autora.

Můžete také navštívit naši facebookovou stránku Baptisté – Česká republika nebo facebookovou
skupinu Zpravodaj baptistických sborů
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